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Møtereferat 

 

 

 

Referat fra møte i Østre Agder oppvekstforum  

 
Referent Sted Tid 

Helene Kløcker  Kafeen i Arendal bibliotek  12.04.2023 Kl.12:00 – 15:30 

 

Til stede 

Esther Kristine Hoel – Tvedestrand, Hallgeir Berge – Froland, Hildegunn Myre Dale – Vegårshei, Arne 

Haugland Mowatt – Grimstad, Tore Flottorp – Åmli, Gunnar Wåsjø Simonsen – Gjerstad, Beate Aas – Risør  

 

Forfall: 

Øystein Neegaard – Arendal 

Åse Grethe Føyn – UiA 

Silje Ibsen – Utdanningsforbundet, 

 

Gisle Hovdenak og Helene Kløcker møtte fra sekretariatet. 

 

 

Saksliste 

Saksnummer og saksnavn 

21/23 Godkjenning av referat fra møte i oppvekstforum 01.03.23. 

Sak 18/ 23 –  Ny leder av oppvekstforum fra august 2023. 

Endres til: Tvedestrand (leder av Oppvekstforum) og Vegårshei (IKT – kontakt) fortsetter sine verv i 
2023 og frem til 1. august 2024. 

Vedtak: 
Referatet godkjennes 

22/23 Nettverksarbeid aktuelle fagtemaer for Oppvekstforum  
Aktuelle temaer sees i sammenheng med ny organisering ref. sak 23/23. 

Oppvekst Skole 

Tidlig innsats 
 

Skolenærvær/skolefravær/9A/ 
atferdsproblematikk 

Forebyggende plan/BTI NY opplæringslov i 2024 

Innsatstrappa Hvordan bruke elevundersøkelsen som 
styringsverktøy? 

Målbilde fra oppvekst (bestilling kommer 

fra IKT-agder) 

Kompetansepakker. (eks. kunstig intelligens) 

Økning i vedtak om spesialundervisning 

i mange kommuner. 

Øke handlingsrommet til rektor ved å redusere 
antall vedtak om spesialundervisning 

NOU: med videre betydning. Det er utfordringer nå eks GDPR.  

 Mobbetallene øker, hvordan jobber de ulike 
kommuner med risikovurdering versus 
sårbarhetsanalyse? 

https://www.ostreagder.no/wp-content/uploads/2022/02/Referat-230301-Ostre-Agder-oppvekstforum.pdf
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 Tilstandsrapporten, hvordan jobbes denne med i 
de ulike kommuner 

 En skole for vår tid 

 
- Mulig å hente ut kompetanse fra regionen vår. Eksempel alvorlig skolefravær i regi av Statped. 

som PPT deltar på sammen med u.trinnet i Vegårshei Gjerstad, Risør, Tvedestrand Froland. For 
mer informasjon: https://www.statped.no/innenfor/komplekse-vansker-alvorlig-skolefravar/.  

- Gjerstad, Abel skole, hatt tilsyn fra Arbeidstilsynet rundt arbeidsmiljøet.  
- Statsforvalterens rolle knyttet til NY opplæringslov 1. august 2024. Eventuelt bør vi se på 

muligheten for å rigge noe selv?  
- KONA – samling 8. juni. Fagdag om skolejuss 
 
Vedtak 
Følgende tema prioriteres: Skolenærvær/skolefravær, Arbeidsmiljø og ny opplæringslov 1. august 
2024.  

 

23/23 Møter i Fagutvalg for barnehager og Oppvekstforum på samme dag. 
Utviklingsveilederne la frem forslag til organisering og dagsplan for møtedagen. Oppvekstforum 
drøftet om man bør ha faste intervaller for møtene, slik som andre onsdag hver måned, evt. fire 
møter på høsten og fem på våren. 

Vedtak: 
Utviklingsveilederne legger frem forslag til datoer til neste møte. 

 

24/23 Tildeling tilskuddsordningene 2023 

Gisle la frem tildelte midler fra Statsforvalteren med oversikt fordeling i partenskapet med UiA 

Vedtak: 
Oppvekstforum tar saken til orientering 
 

25/23 Økonomi 2023 
Utviklingsveileder la frem oversikt over økonomien for 2023. Oppvekstforum drøfter mulig fordeling 
og disponering i årets tilskuddsordning. En tildeling til deltakende skoler ble drøftet og løftes frem på 
neste samling. 

Vedtak: 
Utviklingsveileder legger frem forslag til fordeling på neste møte 14. Juni 

 

26/23 Dekomp 
Påmeldingen til emnet «Vurdering og elevmedvirkning» var på tidspunktet sakslisten ble skrevet lav 
– kun en skole påmeldt. Oppvekstforum drøftet om oppstarten bør utsettes for å gi tid til rekruttering. 
Risør melder i møtet på fire skoler. I ettertid har det kommet til flere skoler. 

Forslag til vedtak blir utarbeidet på bakgrunn av drøftelsen i møtet. 

Vedtak: 
Puljen «Vurdering og elevmedvirkning» opprettholdes. 
 

27/23 Kompetanseløftet.  

a) Oppdatert mandat Arbeidsgruppa for Kompetanseløftet. Justert (16. mars 2023) 
Arbeidsgruppen utarbeidet forslag til justert mandat i møtet 16.3.2023. Se vedlegg. 
 
Vedtak:  
Oppvekstforum vedtar mandat for arbeidsgruppa for Kompetanseløftet fra 16. mars 2023 
 

https://www.statped.no/innenfor/komplekse-vansker-alvorlig-skolefravar/
https://www.ostreagder.no/wp-content/uploads/2022/02/Mandat-arbeidsgruppen-Kompetanseloftet-for-spesialpedagogikk-og-inkluderende-praksis.pdf
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b) Tilbakemeldinger regional kartlegging. 
16.3.2023 drøftet Arbeidsgruppen behovet for en regional kartlegging av kompetansebehovet knyttet 
til kompetanseløftet for spesialpedagogikk og inkluderende praksis. Anbefalingen fra gruppen er at 
det ikke gjennomføres en regional kartlegging.  
Målet med kartleggingen handlet i utgangspunktet om hvilken kompetanseheving barnehagene og 
skolene skulle få. I arbeidet med barnehage- og skolebasert kompetanseheving ligger det at 
enhetene skal gjøre dette selv, slik at de lokale behovene er styrende for arbeidet. Derfor ser ikke 
arbeidsgruppen at en regional kartlegging er hensiktsmessig på dette stadiet.  

Vedtak: 
Regional kvantitativ kartlegging gjennomføres ikke.  

 
c) Rekomp + Kompetanseløftet «Spesialpedagogikk og inkluderende praksis»  

29.03.23 ble første samling for barnehagenettverket gjennomført på Tyholmen hotell.  
26 barnehager var representert. Utviklingsveileder ga en oppdatering fra samlingen. 
 
Vedtak: 
Oppvekstforum tar saken til orientering og ber PPT fra sin kommune delta på samlinger. 
 
 

d) Dekomp + Kompetanseløftet 
Påmelding «Spesialpedagogikk og inkluderende praksis» og plan for videre arbeid. Påmeldingen er 
god med 12 skoler. Vi har et godt team på UiA hvor dialogen er god.  
 
Vedtak: 
Skoler som er påmeldt innen fristen prioriteres. 
 

28/23 Samarbeidsforum 
Leder for oppvekstforum ga en oppdatering fra møtet i mars. Lenke til referat? 

Vedtak: 
Oppvekstforum tar saken til orientering 

 

29/23 Prosjekt Emosjonelle belastninger hos ansatte i skolen.   
William Lødrup, psykolog og prosjektleder for HMS i offentlig sektor om emosjonelle belastninger 
hos ansatte i skolen informerte om prosjektet. Lødrup gjennomgikk prosjektet som skal 
gjennomføres i skolene i Østre Agder i 2023. Se vedlagt presentasjon for organisering og mål. 
Representanter HR forum egne kommuner: 
HR - Østre Agder-samarbeidet (ostreagder.no) 
 
Prosjektsøknaden:  
https://www.ostreagder.no/wp-content/uploads/2022/02/Soknad-statsforvalteren-emosjonelle-
belastninger.pdf 
 
Forslag til vedtak: 
Oppvekstforum tar saken til orientering 

 
30/23 RKG Oppvekst 

Leder for oppvekstforum gir en oppdatering. Kommunene bes melde inn saker til RKG Oppvekst. 

Ingen møter siden sist. Nytt møte 21. april. 

 Forslag til vedtak: 
Oppvekstforum tar saken til orientering 
 

31/23 Kona 
Oppvekstforum drøfter forrige samling. 

Nytt møte 8. juni elevers rettigheter opp mot ansattes rettigheter 

https://express.adobe.com/page/0vrRssmmUrm0E/
https://www.ostreagder.no/hr/
https://www.ostreagder.no/wp-content/uploads/2022/02/Soknad-statsforvalteren-emosjonelle-belastninger.pdf
https://www.ostreagder.no/wp-content/uploads/2022/02/Soknad-statsforvalteren-emosjonelle-belastninger.pdf
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 Forslag til vedtak: 
Oppvekstforum tar saken til orientering 
 

32/23 Forvaltningsgruppe IKT-oppvekst 
Oppdatering fra oppvekstforums representant i forvaltningsgruppen. 

Hildegunn Myhre oppsummerte fra møtet med IKT – Agder før påske. Fagutvalget IKT lager strategi 
2023 – 2028. Oppvekstforum blir utfordret til å utarbeide en felles strategi og forslag til et målbilde for 
oppvekst. Drøftelser rundt hvordan skal denne strategien utformes og lages, og på hvilket grunnlag. 
Lage et forslag til en digital strategi  

Vennesla, Setesdal, Fylkeskommunen har laget en strategiplan. Mye handler om GDPR og 
datasikkerhet. Skolesec satsingen er en naturlig del av bildet. 

Det blir lagt av tid 14. juni til å jobbe mer med dette.  

Vedtak: 
Tvedestrand og Vegårshei sender et forslag på et målbilde i forkant av Oppvekstforum 14.juni. 
Oppvekstforum starter kl. 10.00 14. juni i Grimstad 

 

33/23 Innsatstrappa samling 26.4 og 27.4 
Hvem skal på samlingene? 

Ester oppklarer ulike målgrupper for de to dagene.  

Vedtak: 
Oppvekstforum tar saken til orientering 
 

34/23 Eventuelt 

Som følge av siste års flyktningmottak opplever noen kommuner økende behov for kompetanse 
innen psykisk helse. Oppvekstforum deler erfaringer og drøfter eventuelle samarbeid i veien videre.  

 

 RVTS kan kontaktes  

 Helene tar dette videre som sak til Fagutvalg for Voksenopplæring. Nytt møte 8. mai 

 Tilleggs info: Fagutvalget for Voksenopplæring avtalt 19. april at Agder Fylkeskommune 
møter 8. mai. De har vært i Lister regionen og møtt både rektorene som gruppe og lærere i 
voksenopplæringene 

 
Vedtak: 
Oppvekstforum tar saken til orientering og vil arbeide med tiltak for å møte utfordringene. 
 

 

 

 

 


